
 

 

 
DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

 

 

MØTEREFERAT 

 
Utvalg: Rissa felles menighetsråd 

Møtested: Fosnaheim naturbarnehage.  

Møtedato: 28. november 2023 

Tid: kl. 18:00 

 

• Ord for dagen: Finn Yngvar 

• Mat: Jens Ola 

 

Disse møtte: 

Helena Sørensen, Lena Sofie Hammern Sivertsvik, Jens Ola Nyheim, Finn Yngvar Benestad, 

Beate Rønning Vågen, Katharina Moe Dahle, Frode Askjem, Vigdis Schei, Gunn Heidi Husby 

Lian og Ingunn Aarseth Høivik. 

Forfall: Irene Dypvik. Det lyktes ikke å skaffe vara på kort varsel. 

Spesielt invitert: Anne Hovstein Furunes. 

 

Møtet startet inne i barnehagen kl. 18. På slutten av 

møtet forflyttet vi oss til barnehagens bålhytte, som 

ligger rett bak barnehagen. Der hygget vi oss med 

deilig mat og drikke, eventyret om Den lille piken med 

svovelstikkene og sosialt samvær rundt bålet.  

 

Vi startet møtet med 

• Godkjenning av referat fra det konstituerende 

møtet 31. oktober 2023 

• Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Følgende ordinære saker var til behandling: 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

30/23 Møteplan for menighetsrådet 2024 Utkast til møteplan 

31/23 Gudstjenesteplan 2024 Utkast til gudstjenesteplan 

32/23 Oppnevning av offerkomite  

33/23 Oppnevning av komite til å jobbe med visjonen  

34/23 Oppnevning av kirkeutvalg Retningslinjer for kirkeutvalg 

35/23 Oppnevning av blomsterfond Statutter for blomsterfond 
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DRØFTINGS- OG ORIENTERINGSSAKER:   
 

1. Hva rører seg i kirkeutvalgene, fellesrådet og fagutvalgene? 

Siden utvalgsarbeidet ikke har kommet skikkelig i gang, reduserte vi denne delen av 

møtet til å dreie seg om nødvendig informasjon fra ulike råd og utvalg, som det er viktig 

at alle får med seg.  

• Ramsvik kirke: Arrangerte 17, november urpremieren på teatermonologen 

«Mine heilage tre kongar» av Torvald Sund. Trass i intens markedsføring og god 

pressedekning, kom det kun 20 betalende gjester. Billettinntekter og støtte fra 

Nidaros såkornfond dekket ikke alle utgiftene. Forestillingen settes opp på ny i 

Frengen kirke 16. desember.  

• Rissa kirke: Arrangerte julemusikalen «Slaveprinsen» av Sven Olav Høivik 

søndag 26. desember. Det kom 171 publikummere i kirka. Musikalen ble også 

framført i Kimen (Stjørdal) dagen før. Da var det langt færre publikummere, trolig 

bare 40.  

• Stadsbygd kirke: Arrangerte kaoskirke sist torsdag. Det var lite oppmøte denne 

gangen.  

• Fellesrådet: Fellesrådet hadde konstituerende møte tidligere på dagen. Jon 

Normann Tviberg ble valgt til leder og Frode Askjem ble nestleder.  

 

2. Misjon i hagen 

Anne Hovstein Furunes fra den lokale NMS-foreningen var med på denne saken for å 

presentere en ide for å skaffe interesse rundt misjonsarbeid og penger til menighetens 

misjonsprosjekt på Madagaskar. Ideen kalles Misjon i hagen, og er et alternativ til 

julemesse, der salg og utlodning av selbuvotter og broderte duker er byttet ut med salg 

av spirende sommerblomster og nyttevekster og andre vårlige aktiviteter. 

 

Drøfting: Greta Aarthun fra Levanger kommer på inspirasjonssamling i Skaugdalen 

bedehus torsdag 4. april kl. 18. Menighetsrådene i Fosen med misjonsprosjekt for NMS 

inviteres til denne samlingen.  

NMS på Levanger har hatt Misjon i hagen i flere år, og har lagt ut stoff om ideen på 

Facebook (Søk på «Misjon i hagen»). Arrangementet kan ha et mangfoldig innhold. Anne 

kan gjerne være motoren i en komite på 4-5 personer som kan jobbe videre med dette, 

hvis menighetsrådet stiller seg positivt til ideen. Kan det legges til Åsly aktivitetsgrend? 

Eller er det bedre å ha det et privat sted? Anne kan stille sin hage til disposisjon. Aktuelt 

tidspunkt er på forsommeren, f.eks. lørdag 25. mai.  

 

Konklusjon: Menighetsrådet tar dette opp som sak i første møte på nyåret.  

 

3. Oppnevning av medlemmer i fagutvalg og menighetsbladets redaksjon 

I forrige valgperiode hadde vi seks kirkeutvalg og tre fagutvalg under menighetsrådet, i 
tillegg til medlemmer i menighetsrådets redaksjon.  
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Utvalgsstruktur og mandat var slik: 

 
Drøfting 1: Hvilke fagutvalg vi skal ha under menighetsrådet, og hvilket mandat skal 
de ha? AU tenker at dette bør være på plass, før vi går til oppnevning av utvalgene.  
 
Det foreslås at oppgavene til noen av fagutvalgene kan legges til kirkeutvalgene. Kan 
GKU være et ad hoc-utvalg som settes i funksjon når det er behov for det? 
Diakoniutvalget bør bestå.  
 
Konklusjon 1: Vi tar dette opp som sak på nyåret. AU tar et møte med aktuelle folk i 
staben i forkant.  
 
Ifølge menighetsbladets vedtekter, skal hvert sokn stille med én representant i 
menighetsbladets redaksjon. I forrige valgperiode var disse med i redaksjonen fra 
våre sokn: 

• Hasselvika: Ingen 
• Rissa: Knut Inge Blix Furuseth 
• Stadsbygd: Vigdis Schei 
• Sør-Stjørna: Marit Jansen 

 

Drøfting 2: Sittende redaksjon gjør en glimrende jobb og lager et svært lesverdig 

menighetsblad.  

• Kristina Lindgaard fra Hasselvika sokn vil gjerne bli med i redaksjonen.  

• Knut Inge Blix Furuseth fra Rissa sokn har sagt ja til en ny periode.  

• Marit Jansen fra Sør-Stjørna sokn ønsker avløsning. 

 

Konklusjon 2: Alle sokn stiller med en representant til neste møte. 
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4. Tilgang til planverktøyet «Kirka vår» 

Drøfting: Vi ble enige om å be Kirkerådet om at alle som sitter i Rissa felles 

menighetsråd, får tilgang til alle de fire soknene som er representert i menighetsrådet, og 

ikke bare det soknet de bor i.  

 

Konklusjon: Alle fyller ut skjema for tilgang til planverktøyet «Kirka vår» ved å følge 

denne koblingen: https://plan.kirken.no/registrer. Finn Yngvar sender oversikt til 

Kirkerådet over hvem som sitter i menighetsrådet, og ber om at får tilgang til alle fire 

sokn.  

 

 

ORDINÆRE SAKER 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

30/23 Møteplan for menighetsrådet 2024 Utkast til møteplan 

 
Menighetsrådets vedtak 

1. Forslaget til møteplan for Rissa felles menighetsråd ble vedtatt som framlagt, supplert 
med fest for frivillige 8. februar 2024. Det ble også ført inn i møteplanen hvem som har 
ansvar for mat og ord for dagen på de ulike møtene.  

2. I 2024 legges de fleste møtene til møterom Blåheia på rådhuset. Møtet 25. november, når 
alle kirkeutvalgsmedlemmer blir invitert, legges til et større lokale. Sted bestemmes 
seinere.  

 
Saksopplysninger 

AU har laget et utkast til møteplan for 2024. Forslaget er på sju ordinære møter pluss en 

sommerfest i august. Møtene foreslås lagt til forskjellige ukedager, slik menighetsrådet ba om i 

det konstituerende møtet. I forslaget ligger det møter på to mandager, tre tirsdager, to 

onsdager, mens sommerfesten er lagt til en torsdag.  

Det gjenstår å bestemme hvem som tar ansvar for mat og ord for dagen, samt å vurdere om det 

er flere som bør inviteres til møtene, enn de som ligger i forslaget. 

AU foreslår å legge møtene i 2024 til rådhuset i Rissa. I 2025 tenker AU at tiden er inne til å 

legge møter ute i soknene.  

 

Forslag til vedtak 

Saken legges fram uten forslag til vedtak.  
 
Menighetsrådets behandling 
Menighetsrådet synes at møteplanen ser grei ut. Menighetsmøtene er lagt tidlig på året. 
Medlemmene peker på at det viktigste på menighetsmøtene, er å drøfte det som skjer i det 
enkelte soknet. Dermed gjør det ikke så mye om ikke fullstendig årsmelding og regnskap for 
Rissa felles menighetsråd foreligger nå menighetsmøtene arrangeres. 
Forslaget til møteplan ble supplert med fest for frivillige 8. februar. Det ble også satt inn i 
møteplanen hvem som har ansvar for mat og ord for dagen.  
Med disse suppleringene ble menighetsrådets møteplan for 2024 enstemmig vedtatt. 
 
 

https://plan.kirken.no/registrer
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Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

31/23 Gudstjenesteplan 2024 Utkast til gudstjenesteplan 

 
Menighetsrådets vedtak 

1. Forslag til gudstjenesteplan 2024 vedtas slik det foreligger, med tillegg av to 
friluftsgudstjenester – i Hasselvika og Fines. 

2. AU gis fullmakt til å foreta justeringer i planen underveis, om det skulle bli nødvendig. 
3. Eventuelle endringer i planen refereres i menighetsrådet i påfølgende møte. 

 
Saksopplysninger 

Prestene har laget et utkast til gudstjenesteplan for 2024. Alle bes om å lese gjennom forslaget 

på forhånd. Ingunn kan svare på spørsmål og redegjøre for forslaget i møtet. 

 

Forslag til vedtak: 

1. Forslag til gudstjenesteplan 2024 vedtas slik det foreligger. 
2. AU gis fullmakt til å foreta justeringer i planen underveis, om det skulle bli nødvendig. 
3. Eventuelle endringer i planen refereres i menighetsrådet i påfølgende møte. 

 
Menighetsrådets behandling 
Forslaget til gudstjenesteplan mangler fortsatt noen få gudstjenester for å komme i 
overensstemmelse med gudstjenesteforordningen. For å bøte på dette, ble det lagt inn to ekstra 
friluftsgudstjenester, en ved gapahuken i Hybo (Hasselvika) og en i Sørvågen (Fines). 
 
Forslaget til vedtak påplusset to ekstra frluftsgudstjenester ble enstemmig vedtatt. Ingunn legger 
endringene inn i gudstjenesteplanen, som følger som vedlegg. 
 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

32/23 Oppnevning av offerkomite  

 
Menighetsrådets vedtak 

1. Menighetsrådet oppnevner Ingunn, Jens Ola og Lena til å sitte i komiteen som går 
gjennom offersøknadene og legger fram et forslag til hvem som skal motta kirkeoffer i 
2024. Jens Ola kaller inn komiteen. 

2. Offerformålene i 2024 vedtas i menighetsrådets møte 24. januar.  
 
Saksopplysninger 

Det er menighetsrådets ansvar å settes opp en plan for kirkeofringer. AU foreslår at 

menighetsrådet oppnevner en komite som går gjennom offersøknadene og legger fram et forslag 

til hvem som skal motta kirkeoffer i 2024, i neste møte.  

 

Forslag til vedtak: 

Saken legges fram uten forslag til vedtak.  
 
Menighetsrådets behandling 
Jens Ola orienterte om hvordan menighetsrådet har arbeidet med offersøknader i forrige periode.  
Det kom forslag om at Ingunn, Jens Ola og Lena blir med i offerkomiteen. Forslaget ble 
enstemmig vedtatt. Jens Ola kaller inn.  
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Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

33/23 Oppnevning av komite til å jobbe med visjonen  

 
Menighetsrådets vedtak 

1. Menighetsrådet oppnevner Ingunn, Vigdis og Katharina til å sitte i komiteen som skal 
jobbe videre med konkretisering av de tre begrepene i menighetenes visjon: levende, 
varm og himmelvendt. Ingunn kaller inn komiteen. 

2. Komiteens forslag legges fram for menighetsrådet i et av de første møtene på nyåret.  
 
Saksopplysninger 

I møtet 31. oktober jobbet vi i fire grupper med en konkretisering av de tre begrepene i 

menighetenes visjon. Resultatet av gruppearbeidet står i referatet fra dette møtet. AU foreslår at 

menighetsrådet oppnevner en komite som kan jobbe videre med dette materialet, og legge sitt 

forslag fram for menighetsrådet i et av de første møtene på nyåret. AU foreslår at komiteen 

består av tre personer.  

 

Forslag til vedtak: 

Saken legges fram uten forslag til vedtak.  
 
Menighetsrådets behandling 
Det kom forslag om at Ingunn, Vigdis og Katharina blir med i komiteen som skal jobbe videre 
med konkretisering av de tre begrepene i menighetenes visjon: levende, varm og himmelvendt. 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. Ingunn kaller inn.  
 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

34/23 Oppnevning av kirkeutvalg Retningslinjer for 

kirkeutvalgene i Rissa felles MR 

 
Menighetsrådets vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd oppnevner kirkeutvalg i Hasselvika, Fines, Rissa og Rein, 
Stadsbygd, Frengen og Ramsvik slik de er foreslått fra de avtroppende kirkeutvalgene. 
Medlemmene i de seks kirkeutvalgene går fram av saksframlegget. 

2. De nye kirkeutvalgene konstituerer seg selv. 
 
Saksopplysninger 

AU har bedt de sittende kirkeutvalgene om å komme med forslag til medlemmer i kirkeutvalgene 
i denne valgperioden. Ifølge retningslinjene skal kirkeutvalgene bestå av 3-6 medlemmer med 
personlige varamedlemmer, oppnevnt av Rissa felles menighetsråd. I tillegg skal det i hvert 
kirkeutvalg være en representant fra Rissa felles menighetsråd, som er valgt inn fra det aktuelle 
soknet. 
 

Forslagene fra de sittende kirkeutvalgene blir lagt fram i møtet.  

 

Forslag til vedtak: 

Saken legges fram uten forslag til vedtak.  
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Menighetsrådets behandling 
Sittende kirkeutvalg har lagt fram slike forslag til nye kirkeutvalg for denne valgperioden: 
 
Hasselvika 

• Lena Sofie H. Sivertsvik (leder) 
• Helena Sørensen (nestleder) 
• Anne Marit Lindgaard (sekretær) 
• Olav P. Haarberg 
• Michael Grindhaug 
• Elin Mosleth 
• Kristine Gran 

  
Fines 

• Beate Rønning Vågen (Leder) 
• Sissel Almeland 
• Sonja Forsell 
• Mariann Ørsjødal Hubakk 
• Kari Sagen  
• Jens Kåre Vågen 

  
Rissa og Rein 
Medlemmer:  

• Solveig Brørs 
• Anita Setter 
• Kirsten Byberg 
• Finn Yngvar Benestad 
• Arild Fallin 
• Sonja Alseth 

Varamedlemmer:  
• Ingrid Brødreskift 
• Erlend Singstad 
• Narve Langmo 

  
Stadsbygd 

• Frode Askjem 
• Vigdis Schei 
• Ingunn Fossbakk 
• Arild Aune Høston  
• Anne Karin Røvik 

  
Frengen 
Medlemmer 

• Oddny Bliksås Frengen 
• Toril Askim  
• Ingeborg Kaald  
• Gunn Heidi Lian 
• Irene Dypvik 

Varamedlem 
• Evelyn Dahle 

  
Ramsvik 

• Line Rødsjø  
• Marina Kvalvik  
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• Michael Hagen  
• Gunn Heidi H. Lian  

 
Menighetsrådet gikk gjennom navnelistene, og slutter seg enstemmig til forslagene. 
Kirkeutvalgene konstituerer seg selv. 
 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

35/23 Oppnevning av blomsterfond Statutter for blomsterfond 

 
Menighetsrådets vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd oppnevner styrer i blomsterfondene i Fines, Rissa, Stadsbygd, 
Frengen og Indre Stjørna slik de er foreslått fra de avtroppende styrene i 
blomsterfondene. Navnene på medlemmene i blomsterfondsstyrene går fram av 
saksframlegget. 

2. Kirkeutvalget i Hasselvika bes om å jobbe videre med å finne folk til å sitte i styret for 
Hasselvika blomsterfond.  

3. Jens Ola og Finn Yngvar avtaler et møte med kontaktpersonen for Rein blomsterfond for å 
finne fram til aktuelle personer til dette styret. 

4. Det er ønskelig at styrene i Hasselvika og Rein blomsterfond kan oppnevnes i 
menighetsrådsmøtet 24. januar 2024. 

5. De nye styrene for blomsterfondene konstituerer seg selv. 
 
Saksopplysninger 

«Statutter for blomsterfondene i Indre Stjørna, Frengen, Hasselvika, Rein, Rissa, Fines og 
Stadsbygd» ble revidert av fellesrådet 23. mai 2023.  
 
I statuttene står det at valg av blomsterfond skal foregå på denne måten (se punkt 4): 
 

a. Hvert fond ledes av et styre på tre medlemmer med personlige varamedlemmer som 
oppnevnes av menighetsrådet. Funksjonstiden er fire år, og oppnevningen foretas på 
menighetsrådets konstituerende møte. 

b. Sittende styre i blomsterfondet sender inn forslag til medlemmer og personlige 
varamedlemmer for blomsterfondene til Rissa felles menighetsråd. Styret velger selv 
leder og sekretær.  

 
Vi var ikke oppmerksomme på at oppnevningen av blomsterfond skulle foregå allerede i det 
konstituerende møtet. Det avtroppende menighetsrådet hadde heller ikke fått tilsendt forslag til 
medlemmer og personlige varamedlemmer fra de sittende styrene i blomsterfondene. Derfor 
gjøres det en innsats fra kirkevergen og AU fram mot møtet 28/11 for å få mest mulig på plass.  
 
Liste over forslag til medlemmer og personlige varamedlemmer i blomsterfondene vil bli lagt fram 

i møtet.  

 

Forslag til vedtak: 

Saken legges fram uten forslag til vedtak.  
 
Menighetsrådets behandling 
Avtroppende blomsterfond har lagt fram forslag til nye blomsterfond for denne valgperioden.  
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Fines 
Styre: 
Beate Rønning Vågen 

• Sonja Forsell 
• Mariann Ørsjødal Hubakk 

Varamedlemmer: 
• Sissel Almeland  
• Kari Sagen 
• Jens Kåre Vågen 

  
Rissa  
Styre: 

• Kristin Sve Bratseth 
• Turid Finsmyr Grønning 
• Jan Inge Rønning 

Varamedlemmer: 
• Therese Guddingsmo 
• Mona Rønning 

  
Stadsbygd 
Styre: 

• Marit Naustdal Askheim 
• Hilde Grønning Rostad 
• Brit Rønsholm 

Varamedlemmer: 
• Ingunn Fossbakk 
• Frode Askjem 

  
Frengen 

• Toger Øvergård 
• Lisbeth Øvergård 
• Heidi Sjøbakk 
• Ann Britt Dyrendahl 
• Tone A Larsen 
• Asmund Larsen 

  
Indre Stjørna 

• Solveig Øverland 
• Idar Aune  
• Marit Jansen  
• Berit Lyngseth  
• Torbjørg Hubakk  
• Willy Husby 

 
Menighetsrådet gikk gjennom navnelistene, og slutter seg enstemmig til forslagene.  
 
Det mangler forslag fra Hasselvika og Rein blomsterfond. Kirkeutvalget i Hasselvika jobber videre 
med å finne folk til å sitte i styret for blomsterfondet i sitt sokn. Jens Ola og Finn Yngvar avtaler 
et møte med kontaktpersonen for Rein blomsterfond for å finne fram til aktuelle personer til dette 
styret.  


